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ATLANTA continued

K

 After 100 years,

State troopers prepare for a Negro student march on state capitol in Atlanta last spring. The students,

who planned to sing hymns on the capitol steps, marched to a church instead.

By GE@RGE B. LEONARD, JR. rook srarr wriTer

TLANTA is the only major U. S. city ever burned to the

ground by a hostile army. Today, almost a hundred years

after Gen. William Tecumseh Sherman left it in flames,

the key city of the Deep South is under siege again. This

i strange new conilict, like wars of the past, has its
skirmishes,{mass engagements and guerrilla raids; its heroes, POW’s,
truce=, peace conferences, wild rumors and casualties. But the Sec-
ond Battle of A
s fought with love as well as hate.

tlanta is primarilv—and surprisingly—nonviolent. And

The lights are out above the lunch counter. The place has been in
semidarkness for an hour, ever since four Negro college students
entered and took seats. All the white patrons have gone. From the
corner of his eve, one of the students, a tall 18-year-old freshman
named Leon Green, sees the lunch-counter manager coming out of
the kitchen.“Uh-oh!” Leon thinks. “He’s got his meat cleaver again.”

The white man moves toward Leon, who keeps his eyes focused
on the menu he is gripping with both hands. “Get your hands off that
counter,’
them off.”

> the man says, razumg the meat cleaver, “or I'll cut one of

Leon does not move. He keeps his eyes on the menu. The man-
ager jerks it from his hand, but Leon manages to hold on to the in-
side flyleaf. Infuriated, the manager rips the flyleaf from Leon’s hand
and tears it up. He lifts the cleaver again. “All right. I mean it this
time. Get your hand off the counter, or I’ll cut it off.”

Leon does not move his hands or his eyes. The manager draws
back to strike. Leon does not flinch. The manager walks away.

Later, Leon says, “I really thought he was going to do it today.”

The Negro student movement in Atlanta, of which Leon Green
is a part, is the largest and best-organized in the nation (see One Day’s
March Toward Freedom). By means of sit-ins, public demonstrations,
a boycott and the acceptance of jail, students by the tens, hundreds
and sometimes thousands have struggled for a year to win a recent
victory against lunch-courter segregation in the Deep South.

The students are not the only soldiers in the Second Battle of
Atlanta. Next fall, after several delays, Atlanta schools must admit
a few Negroes by Federal order. The state will not interfere; in a

historic reversal this winter, the Georgia legislature abandoned its
massive resistance laws, to let each locality make its own decision
on desegregation. But other forces are ready to resist racial changes
in Atlanta.

It is clear now, both to those for and to those against integration,
that what happens in Atlanta schools will profoundly affect the future
course of integration in the South, far more than did events in Little
Rock and New Orleans. Little Rock is in a border state. Atlanta, on
the other hand, occupies a central position in the Deep South. As in
Sherman’s day, it is the transportation and communications hub of
the region, and it has become the commercial and educational cen-
ter as well, with ten colleges or universities, five of them Negro. At
New Orleans, neither Negro students nor white moderates were well
organized at the time of the recent school crisis; even racists were
momentarily stunned and found their voices in a mob of screaming
housewives. But in Atlanta, the forces of both sides are formidable

and fully committed.

HE CITY has a mayor and police chief who intend to carry

out Federal court orders, and a Chamber of Commerce that

supports “open schools” (a polite way of indicating accept-
ance of gradual desegregation). Atlanta also reads two great anti-
segregation newspapers and abounds with liberal womens’ clubs and
church groups. (The “Atlanta Manifesto of 1958,” which calls for
support of court decisions, open schools and racial harmony, was
signed by over half the city’s white ministers. )

Negroes, who make up more than s third of Atlanta’s half
million population, are led by well-to- do,r airly conservative adults
who must jump to keep up with the eﬁger youngsters of the student
movement. And, significantly, Martin Luther King, Jr., moved from
Montgomery, Ala., to At] ' ‘
of his father’s Ebenczl
key city the headqu
the Southerp Chgisty
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; IM ﬁa U ] Both Ku Klux Klansmen and Negro

UST ‘Gi » students have marched in downtown
‘ Atlanta in recent months.

Students picketed stores with
segregated lunch counters; Klansmen
picketed the students. During the

pre-Christmas rush, the two groups

. o> : ” met face to face, with no incidents.
: : - o Said Mayor William B. Hartsfield,
: A ] : e : “Atlanta is the only ity in the
e > / . ; country where Negroes and the Klan can
. T L as picket on the same street—to
R 4 L i music by the Salvation Army.”

I ‘LE
T\Mo\}“‘ plen —
V Adlev C’/C

v

ATLANTA

Atlanta is the heart of the Old South and the leader of the New South, the rallying |

A

point for last-ditch seoregationists and the stronghold of Southern liberalism. It 1s the

ar for human rights. The showdown fight has

-~

bcally affect the future of the entire United States.

continued
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Atlanta, Georgia
September 24, 19€8

Received this date from O, Richard Hamilton and
James Joseph Dolan, Special Agents of the Federal Bureau
of Investigation, one white 1966 two-door Ford Mustang
automobile, Serial Number 67T07C190647.
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¥arch 1, 1969

The Constitution
Atlanta Newspapers Inc.
10 Forsythe St., N.W.
Atlenta, Georgia 30030

To Whom it may concern:

I am sure this is sonme information thet you would
aprreciste., I have been keeping up with what you
publish about the Martin Tutber King Jr. case.

That wrole tring was plotted in Atlanta, Ga. One
of the key pay-off men is a Cuban, 27 years of age,
his name is Raynond Polacco and uses telephones,
concerning his pay-off at 4550 Ridgecrestand 83k ¢
confederate Courts S. E. He is also shacking with
a little red headed girl at the Confederate Courts
address. This 1ittle red-headed girl is Debbie
Plackmen. Trey rake a lot of trips together to
New Orleans, La.

I live in Wew COrleans and know this girl real well.
Shke does not know trat this Cuban is the pay-off men.
She is a teen-ager and should not be involved in tris
¢ T CT1MGe

~

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



FD-340 REV! (6-24.€5)
1] »

move 1~ 23 X G plrs
Date Received L/ L C /  / S
From_ /- AL&C . l\[gf‘(/

.,/ (NAME OF CONTRIBUTOR) w/

CAY L g g A QM

(ADDRESS OF CONTRIBUTOR)

(CITY AND STATE)

(NAME OF SPECIAL AGENT)

To Be Returned D Yes Receipt Given

DNo

Description

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



®cently you should have received my story concerning the
aSscesination of President Kennedy and Martin Luther King; al§og
snformation concerning U. S. paid informants smuggling‘narco§1cs
vnider the protection of the Fedoral Government. This.ls.addl—
tional information pertinent to my story which will aid in your
investigation. :

First of 11, Mr. Larry McDonald of Marietta who is now a
Congressman nas been closely associated with Mr, Jerry Adams of
Ldams and Associate as well as with Hermen and Bill Jackson.

Mr. Larry JMcDonald was a very frequsnt visitor to Magellon Gal-
leries snd ne was well acguainted with Larry Meler, Bane Culley,
Gene Purcell, Southerland aad all of the other associates of

Mr. Jorry Adams.

Back in the summer of 197l, when Herman Jackson was involved
in & gold bullion smuggling operation from South America, upon
his return to the United States, he contacted me as he wanted to
involve me in some illegal "syndicate" transaction. It was at
this time that Herman Jackson told me that he and Mr. Jerry Adams
had provided a tremendous amount of campaign funds to Mr. Larry
McDonald. Mre Herman Jackson informed me that Mr., Jerry Adams
was responsible for seeing to it that Mr. Larry McbDonald received
these compaign funds in such a way that they would not prove to
be a source ol embarrassment to Mr. Larry McDoneld. IMr. Herman
Jackson took great pride in the fact that the campaign funds Ilor
Mr. McDonald had been raised from sales of marijuana which he per-
sorially distributed in associaticn with cother members of the
figyndicate." .

Thz foellowing information which I'm about to provide you is
rather comnlicated and involved but I shall sterht to explain the
operation to you to the best of my ability. This is such a big
thing, that I find it difficult to fully explain everything that
T know as thers are so many people involived with so many "business
ventures” going on.

Mr. James Long (also referred to as Buster) was involved in
& "syndicate,” South American operation. This operation involved
the stealing of elecironic equiprment, industrial equipment, farm
equipment, computers, stc. These stolen goods were sent to South
Jmerica where payment was made by a South American Country (Chile
and Peru) in gold bullicn. Mr. James Long (who was living with
Cyndi Langley, telephons (LCl) 87.-8072 here in Atlanta) was in
charge of securing these stoclen goods and transporting them to
Key West, Florida where Mr. Jimmy Powell and his brothers (whom
I've mentioned in my earlier materials) along with some other
pecople vere in charge of transporting these sftolen goods to South
America. I believe that they also mentioned Columbia as being cne
of the countries which they transported these stolen goods to.

Herman Jackson was in charge of smuggling the gbld bullion
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fromSouth America into the United States. Herman Jackson told
me that the gold bullion was coming up into Alabama. Once this
gold was in the United States 1t was sold by Mr. Jerry Adams
through his Great American Silver Company, Mr. Anthony N. Malek;
Mr, Hugh Franklin of Liberty Coin Compaeny and by Mr., Ambroiswv.
~Back in the swmer of 1974 Mr, Herman Jackson made a quick trip

to South America in connection with this gold smuggling opera-
tion which he was in charge of. This was shortly after my release
from federal prison.

After I was released from federal prison I 4id not know how
to eontact Herman and Bill Jackson nor did I want to know. Mre
Herman Jackson contacted me and told me all about this South
American operation as well as some other things which I'11l get in-
to shortly. Mr. Herman Jackson would not give me his telephone
number nor his address. He simply said that he would contact me.
I believe that Herman Jackson was somewhat angry with me as I re-
fused to become involved in any "syndicate operations." It was
. at this time that Herman Jackson told me that James Long would be
“contacting me. A few days after Herman Jackson told me that James
Long would be contacting me, he did.

It was at this time that I met James long and a friend of his
frem South America named "Hector." I believe that "Hector!" was of
Mexican birth, buf in any event James Long introduced "Hector" to
"me as a friend of his from Mexico. Mr. James Long informed mns
- that they had just brought one ton of lMexican marijuana into Atlan-
- ta snd they wanted me to help them distribute it for them. This
was just about a month or so before Herman actually made his trip

to South Americsa.

During this conversation with James Long he informed me that
Cyndi Langley, whom he was living with, was having sextual rela-
tions with one of the Dekalb County police commissioners. Mr,
James Long further informed me that Cyndi Langley had the commis-
sioner "pussy whipped" so that he was coopa ating with James Long
in his illegal "syndicate'" operations. Mr. Long further more
asked me if I wanted to meet the commissioner as nhe was over at
 Cyndi's smoking mari juana and snorting cocainee.

After Herman Jackson returned from South America he again
contacted me as he wanted me to help them to distribute the gold
bullion. It was at this time that Herman Jackson and I had a _
conversation regarding Mr. Anthony N. Malek (855 Charles Allen Dr.,
'P. O. Box S5L53L Atlanta, Georgia, telephone (LOl.) 876-0810). The
subject of Anthony N. Malek came up because in order to talk to me
Herman Jackson picked me up in his car and drove me around. After
awhile Herman Jackson drove to Anthony N. Malek!s home on Charles
Allen Dr. and we went in. It seems that Anthony Malek was buying
two bricks of pure gold from Herman Jackson. thony Malek pulled
out a huge stack of hundred dollar bills and paid for the gold
bullion in cash. After Herman Jackson and I left Anthony N. Malek's
home I started asking Herman Jackson some questions about Anthony
Malek. I asked Herman Jackson if Anthony was working with some
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- fral orpanization whese interests e represented in this country
or if [Anthony Malek was working with "the syndicate." Hermen
Jdackson told me that Anthony M“lek had been workirnyg with him,
Jorry Adanms and the "syndicate" for years. I asked Herman Jackson
ir Athony Malek had anything to do with the assassination of Robert -
¥ennedy. Herman Jackson told me that Anthony Malek wgs involved in
the murder.of Robert Kennedy.

Uhile I was in federal prison Anthony Malek met my mother at
a single club. He identified himself to lpr as a C.I.A. agent and
he told her that he was investigating Jerry Adams, Gene Purcell,
Bane Cully in regards to the smuggling of narcotics inte this coun- *
try as well as, if I remember correctly, the assassination of Dr.
King and President Kennedy. While I was in prison my mother wrote
me abcout this incident. The incident upset me somewhat so I wrote
Mr. Fensterwald about this and forwarded my mother's letter to

Mr. Fensterwald. He 1s still in possession of the letter.

When I confronted Mr. Malek about his conversaticn with my
mother he told me that he just told my mother that he worked for
the C.I.A. so that she would be more willing to tell him what she
knew about the "syndicate" as he was really working for the P.L.O.
(The Palestinian Liberation Organization). Mr, Anthony N. Malek
informed me that the P.L.0. had sent him to investigate the "syndi-
cete" as the P.0.0. had become very interested in tne "syndicate"

" becaugse ¢f their operations in the Middle East. IMr. Anthony Ne.
Malelk then prcduced some documents which led me to believe that he
was at least associated with the P.L.0. As I told you in an earlier
letter, the last time I saw Fuad EHabash Ansara who is the director
of the P.L.0. in South America, he tcld me that the P.L.0. sus-
pected Mr. Anthony of working with the C.I.A. PFurthermore, IMr.
Fuad Ansara told me that the P.L.0. had suspected Mr. Anthony He.
Malek of working with the C.I.A. for a2 long time. As I told you
earlier, I don't really -know anything about the assassination of
Robert Kennedy. I've only heard rumors on the subiject. I would
say that'because of Antheny M., Halek's unusual behavior and his
association with such people as Jerry Adams and Herman Jackson, he
is worthy of an investigation. My conversation with Mr. Malek oc-
cured after March 6, 197k. ' .

If you will remember when I started my brief career of work-
1ng for the Drug Enforcement Administration as a "special employee'
in an undercover compacity, I went to see Mr, Chris Kametches so
that I could arrange the purchase of large amounts of hard drugs
such as cocaine and heroin. One morning I paid Chris Kametches a
visit at his office at Global Industries (telephone (LOL) 577-1393)
to discuss setting up some magor drug deals. Mr, Kametches at this
time told me about the cocaine smuggling into El Paso, Texas from
South America, and he told me that he was "backing this ooeratlon
with his money so that he controlled the entire operation.” Mro
Kametches assured me that he would not persanally touch any cocaine
or drugs, but he told me that since the cocaine was really his
since his money was backing the operation, he would see to it that
I could purchase all the cocaine and any other drug which he in-
vested in that I wanted.

1"
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Me. {emetches told me that I weuld have to purchase any cocaine I
wanted to buy from eituer Mr, George Tock, Miland Lefevre, James
Long (Buster). I would have set the 1% pound of cocaine deal ub
with James Long using a D.E.A, agent as my buyer. However, I was
unable to reacn him at that time so I contacted.lHr. George Tock.
During this conversation I had with ilr. Chris Kametches regarding
the drug smuggling operation through EL Paso, Texas. Mr. Ka-
metches told me some other things about this cocaine smuggling
operation into EL Paso which I believe you!'ll find very interest-
ing. I didn't want to tell you about this portion of the con-
versation between Chris Kamctches and myself as I felt that you
wouldn'!t believe me. Before I tell you this you must remember
that Mr. Chris Kametches told me this and I'm just repeating a.
conversation which may be helpful.

Mr. Chris Kametches told me that'Mr. Bobby Jones in El Paso,
Texas 1s completely safe to keep as mudch es ten or twenty pounds
of pure cocaine in the hotel which he owns in El Paso as no one
is about to raid that place." When I asked him why, he told me,
"because we have the D.,E.A. on our side in Texas as well as the
dlocal police. Why even Senator John Tower and the present Gover-
nor of Texas works for and with us.," Chris Kametches further
said that they '"just about control the entire state of Texas in-
cluding Senator Benson.'' This came up when I asked Mr, Kametches
about the possibility of getting busted with all of that cocaine

- if I were to go to-the hotel which Bobby Jones owns in El Paso,
Texas.

When I wandered into Ambroise and Company in Decemter, 197L
and met Mre. Ambroise there for the first time, he told me about
Herman and Bill Jackson and Ron Daveney as I've already told you.
Mr. Ambroise also teold me about Mr. Woods from Clayton County,
who is a D.E.A. agent who provides them with potection.  As I
told you, Mr. Ambroise informed me that Ron Daveney was in South
MAmerica 4s he was in charge of a major "syndicate" cocaine smuggl-
ing operation. Mr. Ambroise told me that Ron Daveney would be re-
turning from South Are rica around the middle of January, 1975 with
a huge amount of pure cocaine. Mr. Bob Ambroise told me that if
I wanted to distribute any of the cocaine once 1t arrived, I would
bave to go through the following procedure: -

(1) I would have to go to Ambroise and Company Jewelers -
Retail, 87 Poplar Street, N. W., and see either himself or Ron
Daveney and tell them how much cocsine I wanted. (2} At this .
point I could either pay for the cocaine or mariljuana there or
wait until the cocaine or mari juana was delivered by Mr. Earl
Sellers. (3) Mr. Ambroise told me that the cacaine was always
either picked up by the buyer from Earl Sellers, or delivered by
Mr. Earl Sellers to the buyers. With a smile on his face lMr. Am-
broise told me that, "all we do here at Ambroise and Compaxy is
tgke the orders, take payments for the orders and count our pro-
fits." Mr, Ambroise told me that Mr, Earl Sellers is ermployed
by Fox Photo Inc. which is really owned by lr, Chris Kametches.
M?. Ambroise said that if Mr., Earl Sellers were accidently arrested
with some cocaine, he wouldn't be connected by the police to hime
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.. That reminds me, in regards to that conversation I had
 wilth Mre Chris Kametches back in December, 197l repgarding the
cocaine smuggling operation from South America into E1 Paso,
Texas which his money was backing, I just romemberod something.
¥Vhen I asked Mr., Chris Kametchezss about thie possibility of a bust
occuring, Mr. Kametches! reply was that this couldn't happen be-
cause of the influence which he described.to me.

¥ next asked Mr. Kametches what would happen if an accident
were to cccur which might cause the operation to.be busted like
someone getting arrested with the cocaine. DMr., Kametches' reply
to that gquestion was that, "In that event, they lmd a couple of
fall guys who would take- the bust and not even know fully what
was being done to them. Mr. Chris Kametches said that these "fall
guys' were Mr. Phil Reed and Mrs. Sandy Reed who is Phil Reed's
mother. Mr. Chris Kametches told me that neither Phil Reed or
Sandy Reed knew enough about the operation to really hurt then
(in reference to Mr, Kametches and the other major people in-
volved) or to csuse the entire operation to be busted.

Mr., Kametches said that Sandy Reed was really excellent for
"a fall" as she has been arrested in possession of almost an ounce
of heroin before." It was beczuse Mr. Kameitches was using Phil
end Sandy Reed as his "fall guys to take the bust if anything
happened' that he told me to go through Mr. George Tock if I
wvasnit 100% sure of my buyer. If you'll remember when I met Mr.
Rick-Good and Mr. George Tock on Hidgrway Ll (at the Stake and Ale)
to set up the 1% pounds of cocaine by (using a DB As agent as the
buysy) thers was a Phil Reed there,

Phil Reed looks to be about 17 years old, has blond hsir and
was Jjust hanging around while we were discussing the purchase of
1% pounds of cocsine. This must be the Phil Reed whom Mr. Kamet-
ches was speaking of as he didn't serve any useful purpose being
at that deal other than to serve as a "fallsuy." I don't think
he even knew what he was decing there. Since Sandy Reed was busted
for heroin, you might be able to locate her or there must be some
record of her bust. Perhaps, if you could find her and Phil Rsed
and talk to them you might could secure. their cooperation (but only
Af it didn't cause them trouble or put them in a worse position -
like being killed by '"the syndicate." I hope this information
proves helpful to you. ' '

Sincerely yours,

P.S. Power to the People!
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My father, Robert Willard Wotson, worked for the Fulton County
Shoriffis Dopartment nearly tweniy years whon killed in line of dutv,
Ho praduated from the John Marsnall Law School and served as a roliceo-
man Tor the City of Atlanta for several years. He was in military
‘service for more than eicht years, raceiving the Bronze Star (wald
as the second highest military awvaerd at ‘”dt time) and the Purnle
Heart along with many other military honors.

Being a severe asthmatic, thus op¢ o ny time ilndoors®
es a child, I devoted most of my time ; tudy of earcnacologny
anthropology, paleontdlogy,. history, .istovy and geology. I
Willia® S. Arnett (Bill ArneLt) is well noted in the art cermunity,
having over ©wo hundred pleces of ancient Chinese Jadc sculptures
dating back over 1,000 years which he donated to the Atlenta Memori-
a}o ATt Center along with numerous other works of fine art.

In the summer of 1967 Bill Arnett came to my home and invited
me and my mother to visit his place of business which ue Was just
opening up. He informed me <tla t he intsnded to call nis place of
business - "lfegellons" and that he would bo selling ancient relics,
001ns, fine French Period furniture, stc., and that he knew my
mother and I woula 1like it, We visited Bill at Magellons and nhe
1ntroduoed Us to his business partners in this venture. They were
Gene Purcell, Larry Meler and Bane Culley as well as Mr. Jerry
gams who is tne ovmer of Adems and Associates Collections Agency
aF well as The Great American Silver Company.

Gene Purcellls ere centered around Pre-Columbim
while Larry Meler wo 7ith the restoration of broken
works of ancicnt art. Bawc Culley didn't seem to have
interest other than his associat on with Mr. Jerry Adams
cell, Ben Pitman, Larzy Meler and all of the other assoc
Adams and Associates Colloctxon Agencya

S
Shortly after Magellon Galleries was orened Bill Arnett was
already starting to disassociate himself with his newly found busi-
ness vartners. Bill Arneti was suffering many losses due to thefis
end unethical business practices on tne nart of his associates. How-
ever, he didn't tell me the full story until about 2 vear after the

buulness had closed. : “

-In any event, Bill Arnett, Gene Purcell and Larrvy Meier sug-
gested that since I was so knowledgable on ancient art that, perhwo s,
I would like to work with them. They said they knew very little a-
bout ancient coins comnared to my knowledce I lnd ln the field, and
that I would be needed rather badly to grade and price the c01ng as
well as to identify them. They offered to pay me in either money,
coins, relics or whatever the business had for sale. Since I was
so young my mother tock me to Magellon's Gallery two or three times
a week after school to work there. L was paid very well for nmy
services and usually desired to be paid in CluhGP coins or arti-
facts s1nce I had nmoneye.
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Gene Purcell and my mother apneared to be atiracted to each
other, and Gene showed much intercst in her., My mother was very
lonely after my fathert's death. Gene Purcell was very much im-
pressed with my knowledge of ancient art, etc., and used this to his
advantago to see my mother.

The Lu31ness went off very well when it first opened, but by
Christmas, 1967, it had started to go down. It was at this tire that
Gene became disgusted with Bill Arnett because he said Bill priced
the relics too high or didnt't want to sell them at all. Bill Arnett
was upset over the tremendous large amount of valuables which had
been stolen or "lost' According to Mr. Purcell, he threw Bill out ,
and told him not to come back. According to 8111 Arnett's version
of the story, he got what little was Lleft of his things and left.

In any event, Bill Arnett left the Magellon Galleries around Christmas,

15967,

| Onn one occasion when I was at Magellons I had noticed Gene with
a gun (some sort of rifle with a clip I thought that Gene Purcell
ad this rifle for the protection of MageTlon Galleries. Gene Pur-

" ¢cell expressed a desire for an ML rifle so my mother bought one from
my grandfather and gave it to Gene for Christmas. On numerous oc-
qa51ons I would see Gene Purcell, Larry Melier and Bane Culley clean-
" ing or otherwise working on tholr guns. On another occasion when I~
Was at Magellons Gallerﬂes, just about two weeks prior to the murder
of Dr. Martin Luther King, Gene was examining the site of another
pifle. He often times would brag about belng an expert marksmane.

'On Thursday, the week just prior tc the essassination of Dr,
Martin Luther King on April li, 1968, I was going tc work at Magel-
lons Galleries (afte” school) My mcther dropved me off there and

left as she usually did. I noticed a black late model Cadillac whkch
belonged to Mr, Jerry Adams in the yard.

_ As I walked into the foyer I could hear the T.V. on and men
talking in the room which was adjacient to the small foyer. Gene
Purcell came out of this room and met me before I could walk in, al-
most immediately after I first walked into the front door. Gene
Purcell seemed overly nervous for some reason almost as if he didn'sg
want me to be there. Larry Meier, Baae Culley, Jerry Adams, Gene
and several other men whom I didn'‘t know were in the room which was
the den to the right of the foyer. I only glanced upon them once
before Gene Purcell closed the door, though he-left it cracked as
he stood there and asked me to go get him some cigarettes and gave
me extra money to buy something fecr myself to eat.

I didn't want anything to eat so I bought the cigarettes and
went back. The front door was ajar so I went in. Since the foyer
was carpeted and the TV was still on, no one s.em to hear me. I
stopped suddenly (as I was just about to entsr the den to the rirht
where the men were.) I heard Gene Pircell saying in a very clear
voice that he was going Yo shoot that damn nigger bastard King in
the head and frame a Jallblrd just as they md Kennedy., The T.V.
‘'was on the news at that time which was telling of Dr. King's lead-
ing the strike by the garbage workers in Memphis that dgye. Mr.
Jerry Adams voice said that they would kill Dr. King exactly one
week from then to the day and about the same time of daye

-
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After hearing this I decided it was best if I went and had
scmething to eat as Gene Purcell had suggested earlier. This I did
end in about 2 couple of hours I returned to Magellon's Galleries
and attempted to appear as normal as possible. About this time, ny
mother picked me up. No one appeared %o suspect that I knew any-~
.thing about what was said in that den by theme

When I got into the car with my mother I told her that Dr. Kim
was going to be killed. She asked me how I knew but I would not tell
her until Dr. King had been murdered. She told me that I didn't know
that, but I told her I did. I told her the place, dzr and time Dr,
King would be murdered as well as how he would be rmurdered. Just as. .
I had said, he was shot in the I® ad.

1

! After Martin Luther King was wmurdered, Gene, Larry and Bane left
the country. Gene told me just before leaving that he may "never come
back, " and tha: I could work with Jerry Adams and purchase what was
left of the artifacts from him (Mr. Adams) since most of them had been
moved to his cffice which was located over Regenstein's store in Buck-
heéads

I did not see Gene Purcell, Larry Meier and Banc Culley until
Jamés Earl Ray was apprehended. My mother and I belileved that if they
knew that I had overheard the conspiracy, they would have us killed.
We decided that the best thing for us to do if they came back was to
go back to Magellons and act as if we lkmew nothing.

l When Gene Purcell, Larry Meier and Bane Culley returned,

back visit them at lMagellons Gallery., Larry lMeler came tc the
fron®t door which they always kept locked and took us down to Uhe
ment where Gene Purcell, Bane Culley and a nan they referred to as
"Bannistver.'" They told me they had just gotten back into towle
Culley said that he had just gotten back from Spain.

_Gone . Purcell was acting as if he was re-arranging some Pre-
Coluribiam relics as soon as I stepped into the room. I believe that
they had been doing somesthing else in the basement as all conversa-
tion stopped as soon as I entered the room as there was notning there
but a few pieces of worthless broken pottery. -

Larry Meier asked me if I would come up stairs for a few minutes.
Later, after we left, my mother asked me what Lamy Meler had wanted,
I told her that he said that "bad things hapven to people who overhear
the wrong things and tell the authorities. He said their car could be
‘blown up, they could be shot, their house could catch on fire. He said
that they could even get into trauble with the authorities and all sorts .
of accidents could happen to peopnle. We didn't go back out there after
that. )

We later decided that the only right and wroper thing for us to
do was to get this information to the proper people in s2ite of the
risk to our life. In June, 1970 we flew to Washington, D. C., abt our
own expense, to try to see President Nixon. e were unable to see him,
and we spent several hours being interrogated by Secret Service Agents.
During my questioning by Secret Service Agents, I was asked if I haa
seen a psychologist as I must be crazy. I was further told that I could
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further told that I could be cormitted to a mental institution for
talking like that and that if I didn't take his advice and forget the
whole thing, [ would probably end up in an institution of some sort.
The Secret Scrvice Agents had been sent to the guard station of ths
White House by President Nixon whom the guard said he had called,

After being treated very rudely by Secret Service Acents, one
guard at the guard house there sugpested vie, verhaps, snould see the
FeBeI. iIn Atlanta. Upon our return to Atlanta, we did just that. We
went over the story with the F,B.I. in Atlanta, and while doing so,
one F.B.I. agent said, "Oh, Gene Purcell, the gangster, yes, we know.
him." Well, if they knew him and they knew he's a gangster, why isn't
he in prison? Neither Washington or the F.B.,I. here accepted our .
story.

]

' We decided then to get an attorney to help us get the information
to the right people wno would take prover action on it. We went to see
an attorney we knew by the name of Lynwood Maddox who believed our story.
Mr. Maddox went to see Senator Talmadge and Congressman Weltner who re-
fused to assist at sll. Mr, Maddox then arra ged for us to see the
Governor who was Lester Maddox at that time, Governor Maddox listened
and was polite and friendly, but did nothing. Lynwood Maddox then
dvove to Winder, Georgia to try to see Senator Russell, but the Senator

was too ill to see anyones

Pinally, after reading an article in the newspapcr about Bernard
Fensterwald, Jr. hecading the Committee to Investigate Assassinations,
Lynwood Maddox made arrangements for re and my mother to meet with
Mr, Ken Smith, associate of Mr. Fensterwald's., Mr., Smith came to
Atlanta on a number cf ocassions where we gave him all the information
we kmew. He also had me to make a tape of the conversation and what
haed occured regarding the conspiracy.

Both Mr. Smith and Mr. Fensierwald have done extensive investiga-
tion on these people and have substatiating evidence to suvport my
story as they have been working on the case ever since 1970. The in-
formation they have has been given to every branch of the Government

who refused to act on it

After we turned the information in, it evidently got back to
the wrong people as "the syndicate" apvroached me and told me that
had been decided that my mother and I would be killed. The peonle
‘econtacted me was Gene Purcell and two brotle rs by the name of Bill
‘Herman Jackson (sometimes Herman uses the name Ballard instead of
Jackson). These peovle told me that it would do no good for me to
form on them to the Government as they had people in the Governmepf -
‘high in the Government. They told me that if I waald ?ooperate.w1bh'
‘them, they would not kill my mother and me. Harman sald that since I
could not harm them by informing on them, they would allow us to live
if we would maintain close contact with them so they could keep an eye
on us. He said that we should do this by opening another art’gallery
‘with them like Macellons and that I should go overseas witn pill Jack=-
son who would be going arw und the world very shortlye.
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Geno Purcell said he was going to Columbia South America and
would get some real good Pre-Columbian Indian arte. My motike r
,d to me going, but after much persuasion, she consented as ws
ncit ar one wiched to die. GCene Purccll said that we wouldn'!'t have to
invest over $5,000,00 or $6,000.00, and that we would get our money
baclt nany times over once the artifacts were shipped to the UeSeAs

I went to Asia with Bill Jackson who is an elderly man as is hisg
brother, lImman. Both men speak with a Torthern accent, and sald that
they wers “rom the Great Lakes area, Herman said that he had lived‘*in
Chicago cnd Bill said that he had lived in Detroits

While in Southeast Asia Bill Jackson always managed to part com-
pany with me as he had to attend to his business. So while Bill Jack-
SOn toolt care of his business, I took care of mine., I made some
Peally excellent contacts for an01ent ¥hmer sculnture from Angor as
wel as anclent Siamese sculptures in bcth bronze and stone. 1 was
able to locate some truly outstanding pieces of ancient Chinese Jade
gculptures at one place in Asia at very very low prices as well as
ghinese rorcelains of the Sung, Tang, Yuan, Ming and Ching Dynasties.

[ found all of these wonderful buys by going into the countryside, in-
to small villages which one can reach only at certzin times of the

yoar as they rmust be reached by narrow dirt roads which are impossible
to travel during the rainy season. ’

A1l of this reguired a tremendous amount of effort and naras uip
¢n my part as I vas caught in the rainy season up country and I almos
didn't make it out alive. VWwhen I was throush COllCCulnS I had over
three tons of objects of art and I had spent ﬂﬂaAﬂd-$25,OOO.OO wvhick
was insurance money from my fathert!s death and grandfather's deathe
I ran out of money so I decided to return to the U, S,

Lverything was ready to ship to the United States and all that

. remained for me to do in Bangkok was to wait for a ship to come for

my fthings to be loaded on and I would have had to wait an additional
month for that so I returned to the U, S. in Octobsr, 1971.

Vachlra Subhachowllt was in charge of exporting the shipment so

it was in pood hands. Vachira Subhachowlit had boen with me during
-my travels in which I collected this art and showed me where to find

these fine pileces. T had already gotten permission from the National
~Museum of Thailand to export these pieces, Bill Jackson was hitting
“me up for money and 1 was forced by him to loan him some money which
.1 didn't even know if I had or not as I was using my checking account.
- Upon my return home, I received one of my smallest shipments “which con-
_ tained some relics which wasn't of too great value, dbut I knew that our
- money would multiply many times once that larcest shipment arrived
-which I had spent so long a time and put so much effort into collectinge.

i Before leaving for the U. S. from Asia, I did learn one valuable
Dlece of information from Herman Jackson as Herman told me thct Presi-
dent Kennedy was killed because he was conspirinc with the Communists.
Then after my return from Asiz to Atlanta, I re ceived news fron BangkoXx
that my friend and associa te Vachira Subhachoullt had béen arrested by
,American Federal agents. Vachira Subhachowlit was arrested in November,
1971 only about one month after I had gotten bac& home. Nsedless to
say I was really very worried about my shlpment. I had sent Vachira

a
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shipping expense money to put my shipment aboard.

Just before the heroin was sent to my home through the mail, four
armed, ski masked men broke down the baclk door one night about 9 00 P.M.
whlle my motner and I were in the den watching the T. V They urshed
ue into the living room knocking my mother dOWﬁ and causing her to strike
her head against a porcelain clonhont. They demanded to know where our
money and valuables were. I told them there was no money and that what
little money we had my mother had deposited in her checking accounte

Two of the men took me into the back te droom, ramsacking the room
and stealing $31.00 from my mothert's handbag., They told me that they
were going to kill us to keep us from telling what we knew about the
syndicate overations which Bill Jackson was overseceing in Bangkok where
they were smugzling heroin into the United States. The other two men
still had a gun on my mother when we went back into the living room,
where my mother was still on the floor, '

They told her to get up that they were taking us to the basement
and that they were "going to blow our damn brains out and burn the god
démn house down." Just as we started to go down into the basement, &a
knock came at the door thy told my mother to go to the door and
that if she tried 8nyth1ﬁg they would shoot both of USe My mother
went to the dcor and it was Chris Barnun, an old friend I knew Ifrom

HLrh School,.

o
| - As she opened the door to speak to Chris Barnum, she jumped out
on the front porcir and started screaming. A4s she did, I started
wrestling with a big fellow with a sawed off shot gun. He must have
weighed 200 pounds. I wrestled the gun from him and leveled it on
the bLack of his head, and as I did he started running eway Ifrom me.
Even though he was much larger than I, he seemed weak as if he had
been on drugs. After I had gotten the gun, the otre r men said, "He'ls
gotsthe gun, lettls get out of here." My mother said latter that
Chris had peeked in the door and asked if this was for real. He also
had been yelling at me to let the man have the pgun as he would kill
me, Ve reported this to the police, but the men were never caught.
Shortly after that a magazine wrapned in brown paper. from Bang-
kok Thailand came through uhe mail. I had moved to Chamblee, Geor-
glq_and was trying to hide out from the gangsters as I was completely
unnerved by everything at this point. I was sharing an apartment
with some friends there and I didn't go home very often, although,
I would call. My mother told me over the telephone that a magazine
wrapped in brown paper had arrived from the Orient, and that she had
- put it in the shopping bag with some¢ things I had left in her house
in the hall closet. She never removed the brown paper wrapping to
open it as it was not unusual for me to recelve magazines, journals,
etc. from overseax on such subjects as art history, archaeology,
political science, sociology, physiologye I still receive magazines
from oversease .
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1‘qu in no hurry to nick up a magazine from my mother!s
home as I was living a lons way from her and I had plenty of read-
ing material at tw; apartment so I never did f£0 home to piclt up my
uhlﬂ@; from the hall closet which was the shopping bag with the
magazine and other items,

My mother told me that at least a dozen narcobtic arents sur-
rounded our home and came in on her and Chris Barnum with dr W1 .
guns. Unfortunately, Chris had just dros ed by to see me as he did
not know thot I was living in Chambleos as I didn't tell anyone other
than my mother and the ‘rlonds I moveq in withe
J ‘ ‘

L The agents later raided the apartment vhere I was staying and
ook me to jail for importation of ke roin from Bm skok, Thailand
Fhrough the Us 5S¢ mail. They found no drugs or anythin o illegal
where I wa svayinge. My mother told me bow the agents had made her
Ewt in one plafu, not permitting her to even go to the bathroom
hile they ramsacked our home for hours, burning up two fine lace
%ablocloths with testing equipment and burning a place on our
resser,

Also, my mother had informed me that after a co 1ored agent
searched the basexvnt, a sterling silver melacite ring (anticue from
vhina) was missing., The ring was on a displasr table in the basement,
My mother and I had been Trv;ng to sell a few 1te 15 since our ship-

Tent from Asia had not arrived,

Vachira Subhachowlit was in jail and had informe d ms that
Americon Federal apents who arrested him had talien my shipment of
art even though there was nothing illegal about *Lc shiprient.
Vachira had been arrested in November 19/1 Tor gending heroin in
the maills The magazine was sent to me via Air Mail and it arrived
in Jax ﬂuary, 1972. It recuires only Tive.days to receive a letter
or package via Air Mail from Ban~kok Thailand. VWhoever addre ssed
the full magazine of heroin to me was not Vachira Subnhachowlit as
the handwriting was not the same, plus the fact that Vachira was in
jail when the heroin was sente.

If Vachira was roing to send me heroin he would have sent it
in a much more intelligent fashion than just Tilling up a big plas-

‘tic bag with heroin and rolling it up in a magazine, wrapping it in

brown paper and sending it Air Mail. This was the flrst time I was
framed and I just didn't know what to think of that. I certainly
didntt ask for anyone to send me any drugs {rom ow rseas and 1 don'wy
know anyone in Asia that'!s a big drug dealer other than Bill Jackson
and his associlates so maybe that answers the guestion of who sent me
that. I only know that I'm 1nnocent of the crlme of importation of
heroin,

The Federal B.Y¥.D.D. (Bureau of Narcotics and Dangerous ‘Drugs)
agents took the wrapped up unopened magazine from the hall closet.
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and sald that it contained hercin and opencd it and showed it to
my grandnother who had just come ine. They also said that they had

confiscated two others like it in the mails. My mother and I wero
released on bond after our.arrest for thrce counts of importation
of heroin from Bangkok, Thailand through the nail.

When I was rcleased on bond ('hich was $5,000,00) I was re-
leased on the condition that I stay at my FP”WQMOwQGT'S (Mrss. C « Eo
Evans) home I stayed there for a vhile bui not too long as [ fear®:
ed that my presence at my Grandmother's may cause her to be harmed.

V in any event, Herman Jackson contacted me by telephone and
demanded to see mee When I met with him he had a younger man with
him by the name of Wayne. Herman Jackson and Wayn. told me that e
would have a repeat performance of the break-in by the four armed
masked men but that we would be killed this time if my mother and I
did not plead guilty to our federal charges of importation of Izr oin
from Bangkok, Thailand., They said that if we pk aded guilty to that
charge it uould discredit our testimony reg ardlng what we knew about
thcm. They further said that I was to maintain that"I was a drug
addict and that was the reason I had the dope mailed to me.“ Well,
shat was the furtherest thing in the world from the truth as I had
hever used any kind of drugs. They said that if the authorities
thouwht I was a drug addict, it warld go a lot bette for me. I
Ion* glong with it as I did not want further trouble with "the syndi-
ate." '

After the break-in by the four armed masked men, my mother had
burgler bars and doors put up over the entire house including the
basement. Since the house was so0 well Tortified, I moved back into
it for a short while after I was released on bond. Under the condi-
tions of my bond I was suppose to stay with my Grandmother,

& If you'll remember Chris Barnum, a friend of mine since early
childhood was present at both break-ins (the "syndicate men" as well
as the raid by the Federal agents). Chris Barnum talked about his
two experiences at my home an awful lot all over the Budkhsad area
to sveryons he knew.

: Contrary to Dopular opinion, the higchest incidents of drug
"abuse does not occur in the poor gettos of the inner city among poor
Black and other minority groups. The highest incidents of drug a-
buse in most major cities and in particular Atlanta occur in the
affluent suburbs. The upner class youth from middle and upper in-
come families can best afford a drug hablt as drugs are very very
costly on the American black market. Buckhead and Sandysprings are
among the most affluent sections of Atlanta and it was in Buckhead
that Chris Barnum and I grew up and attended sciool,

By Chrls Barnum telllnm everyone in the Bucknead and Saniysprings
area about the break-in by "the syndicate hit men® as well as aboub
the narcotic raid by Federal agents who found a forcune in heroin,

‘another unhappy incildent happcned to mes
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I had spent thc dﬁv Gown town shoppine. When I had finished
I decided to o to clkhead as it was such a nice day. When I
arrived in Buckhe ad I stopped. in the 1litt nark at Gardenhills
to speak with a couplo off girls I lmew. ttle lat¥er Tfour Dboys
I once went to high school with (Bobby Bl Suan“y‘Hendeﬁoon,
Charles Lorenz and fllen Purka) ceme up. was never close friends
with these four boys and vas never cnemies with them either., I
simply lknew them ho* hem, and we were on good speaking terms,
though I never associ 1 th then,

Ja
th

4

These four boys invited me to go wi them and go horse back
riding.at Charles Lore s & Feprl rgs Since it was such
a pleas mt sunny day veob usht it would be a. good idea
SO I apreed to go and accwvuea *qelr invitation Well, I dian't go
horse back r1d1n~. I ended up in the woods in ﬁdv“bﬂlngg with Allen
Parks stomping me in the mouth, Charles Loren 'ttlnb ne on the head

and ear with a stick. They aluo cut me with a knife

a
S

Because Chris Barnuwnt had told ﬁve”yOWe in Buckhead and Sanq"ﬁprlngu
about the break-in by "syndicate hit men'" and the raid by Federal
azents that found a fortwae in drugs, these four boys thought that I
gas a big dope dealer and that I was eilther carrying a lot of dope or

lot of money around., I carried neitler. I carried only one Greek
z1lver tetradrachm of Antiacocus VII of Syria minted in Antioch during
he second century B.C. which I had purchased ecarlier that day and had
written a check for as I was not a drug dealer and, therefore, I didn't
have a lot of money to carry around on mee.

I had only the ancient Greek coin, a plece of jade on me and a
piece of jewerly which Eric deKolb of the Gallery deHautbreau had made
for me. I had under $10.00 in cash on me at the time and, necdless to
say, I had no drugs of any kind.

After I was brutally beatenesd and robbed, I went to the nearest
houSe in Sandysprings and the residents of that house called the
police for me. I told a City of Atlanta dective what had happened
incluaing all details, and he showed me mug shots of the four btoys
and said that they had a long history of dmg violations and drug re-
latecd offenses as they were drug addicts. This I never knew or I
would not have associated with them. :

The police located the four boys and arrested theme This dec-
tive then called me snd spoke with my mother and me informing us
that they had recovered my gold medallon by Eric deXolb and ny an-
cient Greek coin and for us to come down and nid: these 1tems upe
When we went to the Atlanta police station downtowm to pick these
items up, the dective had only my gold madellon for me. (He no
longer had the GreeV coin as he had vald) and worse than that, he
arrested me!l

It seems that when. the police picked these four boys up, they
had narcotics in their possession which they said they had taken
off me when they robbed me. They also told the dective and the.
police that thoy were pgoing to kill me. The dective told my mother
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and me that he was putting me in jai oy om safedy

boys said that they were poing to i TG jolte) thaﬁght'

were serious in their thrcecat, why t keon i ‘n jail? VWhen it
21l boils dowm to it, T was shill ' ibution of nar-
cotics. All that had havpensd was =hat 25 th tim of a rob-
"bery and brutally beaten. I was treao ‘

later at the Ponce de Leon Infirmary u

down into my ear causing severe bleecdi

We had to hirs lir, Ernest D. Brookins
him a $500,00 retainer fes. It never came
could not have had a case against me becaus
offense. All the police did was Ifurtn :
already been through cnouch trouble
tion costing me money which I Imd to
livan who was with me at the vark tha ay

estified in my defense but the casc never
matters worse, the synd cate was in contact 1e¢ again so I de-
cided to move out of my mother's house as I not want to fur-
ther upset her or cause .ner to get killed or anythinge

<
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I clearly remembered what had havpened earliisr when we were
broken in on by the four armed, masked men, so I moved into an
apartment with a friend of mine. -The syndicate pecople still knew
where I was but I felt that my mother would be better off if I was
away. In moving eaway, I had to sacrifice a lot of security as this
apartment was not fortified with the iron doors with bullet proof
locks, barred windows, ebtc. as was my mother's home, but ry mother
was on the very verge ol a nervous bresgic dowm and one mors incil-
dent would have pushed e r off the decp end. ALl this had already
effected her very badly as she suffercd and still suffers from
miagrain headaches everyday of her life., I felt that it was in.
my motherts best interest that I move out.

.. Herman Jackson and Vayne were still giving m
the¥ wanted to keep an eye on me and when they we

12 headaches as

re not keeping an
eye on me they Were calling me over the phone., I never knew Wayneis
last name as no one ever called him by his last name. He 1lived in
the Hill Top Apartments right of £ Piedmont Road in North East
Atlanta with a blond haired woman and her children.

Wayne did pilot a plane, that rmuch I did know, and he was work-
ing for the syndicate, bringing in cocaine, pot and running Thompson
L5 caliber machine guns. Wayne was also vorking with Bill IFisher
from Detroit who is married to a girl named Candy. They now live on
Lake Tahoe, Nevada. Bill Fisher is of the Fisher family as is in
Fisher body in Detroit. Wayne was working with Bill Fisher on a
massive stolen car operation where new very costly cars such as
Lincolns, etc. ware stolen and then shipped back to Detroit. They
were shipped back to Detroit by the freight car load and orc e they
reached Detroit they were run back through the factery through Bill
Fisher and sold once again as new cars straight from the Tactorye

Wayne was flying from Atlanta with Thompson 45 sub-machine guns
that the syndicate was getting from the military herc in the States
and flying throush the. Southern United States, througn Mexico and
on down to Columbia where he would land at Carta Hocna Columbia. He
would leave the machino guns there and pick up a load of cocaine and
pot. He would sometimes pick up a load of brown heroin in Southern
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Mexico ,as well., After he had ton to Oorta Hoena and picled up

a load of dope there, Wayne wor 1y bacll usineg a different route.
He would go up through tne Ca : e wondingeg at Bimini whereo
upon he would rcceive a si Preom one of thelyr associates in
Florida. He would fiy low thrc o "blind szpot" in the radiar,
and then back up to Gccngi sith hiis 11lopsal loade.

Once he landed i he lanta area BL1L sner would come down
from Detrcit to get ne of the drurs T, Walter Eisenberpg (15700
Providence Drive, Ar 30 il [lichisan I8075) would also
come down to get someé of 5 dov Wa . Elsenberg's vhom
number vas (313) 557L6586 and his Tesher iz Mr. S uloeﬁborg who is
éne of the principle owners of Kemk teed T 1oNe

; Mr., Sol Eisenberg is a very ! ol lector of ancient art, es-
pecially ancient Greek amphoras, I > ’ nhergs has the largest
éolleotﬁon of Greek amphoras 1 1] ry, it said, and from
what I've seen of it, I rmust admit ti i1 very very fine col-
}ectlona '

Wayne was also associatcd with Mr. Jisw owell from Florida
who was <muggling pot and cocaine into ed States on boar
shrimp bosts into Florida. IMr. Powell and is brothers own a houss
in Detroit where a 1a*re amount of thi ione s sold., The Powells
4lso own a hotel in Florida, The Fowells ax £11l smueopling cocaine
and pot into the United St atcs and selll in Detroit and the
Great Lakes region. The Powells sold e trome ; amount of pot and
cocaine in Atlanta back about two vears azo, Mr, Ron Watseon was
in charge of the distribution of their & ;- Ron Watson msssed up
and caused about a coupmle of tons of potb i sbed in the Atlanta
area, so the Poxell’s became p“ettv upsen M“d qcowncd supnlying
Atlanta. They now only sell their dope irn the Detroit area.

& Back durd ng June, Ay ! Lt ime LV E time Wayne
would bring a load of dope inbto Atlan: Wally & , Bill Fisrewr,
Jimmy Powell and Ron Watson woul sToR) t Way: tment. Mre
Chris Kametches would also go to Wayne artment sometl Wes, and it
appcared that Mr. Kametches was backlrg U yne with a lot of money.
Mr, Chris Kametches is one of the owners of Global Industries rere
in Atlanta. Wayne was still working vary closely with Mr. Jerry
"Adams gnd especlally Gene Puw cell, as his trip to Columbia {at the
time I went to Asia with Bill Jackson) was to set things up for
Wayne's operation out of ColumbiaD - )

- Ron Watson, his famllv and esvecially his sister, Joy Watson,
frlends of mine, probably have ron tnrou&“ some troubled times by
now because of the knowledge Ron and Joy have about the Powell's
depe smugeling operations. I have seen neither Ron Watson nor Joy
PWatson since June of 1972 so I don't know the laoteszt nevs rega*ding
them. My mother lost Joy's phone number, but then my mother ‘never
liked Joy as she said that Joy was a whore. I still rememher where
their parents home is but Itve be too occupied to run around look-
1ng for them and besides Ron Uatson W&as 1nvolvcd 1n some neavy Hrhg
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calings so I'd rather not keen cowmpony w7 th kit In fwne 1972

I was contacted by Herman Jacksen and told chat YJavme was 1n Jamaca .
in the mountains and that he had oxperic dotrovinle wit iz nwlane
like engine trouble. Herman Jaclison e Lok r;;u> wasn'tt in-
volved in any illeogal activitics and thab since I wasnlt conducting
any big business on anything, I coula v it Jv*m'u ith over

&r 000.00 as Wayne didn't hﬁ"o any moener, nad ~~‘ad to buy parts
for the plane. Herman Jackson said that na didn!i want to wire the
money to Wayne as it ceould be easily troced and he 't want anys
one to know that Wayne was there,

! I was to mset Wayme at the Pelican Iin and m3ill and stay at
the Casablanca Hotel in Monteago Boy. Iv. I 1 Jackson said thab
iI would be followed. Indded, I w i e when I checked into
Fhe Casablanca Hotel I Eater not: that Yayne 3mith from VWinder,
Georgia was thers st the same ho 3o MU W (and still 13,
@ pretty wig dope dealer who is ¢ PSES with Charlie Land. Vayne
Smith and Charlie Land both work witl ' orne dealer nemed Logan
from Tucker, Georgia. Logan works i aris Kamatches., Charlie
Land also worked with Ron Watson who was deq *ft ne Powells dopse
ro Charlie Land and Wayne Smith dealt mostly ine and pote
Shortly after my arrival in Montsgo Bay ‘ d checked
into the Casablanca Hotel, Wayme mect me snd oicked u 1€ MOneye
w yne told me to stick around until he was finilshed with the plane
>s he may need more parts though he cdoubtad i . stayed in rlontego
bwy for about a week until Vayne met me 2 1 ond told me to go back
to Atlanta to pick up $3,000.00 more 1 Hermean.

ras very

¢ onal moqea
?101. L eth;
to nulanta,
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p
"

[ad]
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I don't know what was wrong with the
costly. I flew back to Atlanta and picked
and took 1t back dovm to Montego Bay, stayi:
On this triv T only stay d a ddy or two and
Needless to say, I didn't have any desirs
that time in the first place, but I was

O Q.

L0 D kYot
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ct

One nlght, prlor to my triv to Jamaca, was over at Wayne'ls
apartment wvhen he asked me to come with him w1' I took care cf a
1little business. I can still clearly remenner nanp that
night. I didn't know it when I got into the car, but VWayhe had a
Thompson L5 sub machine with a ¢lip in the car. t was like the ones

he was flying to Columbla. 7 : .

.

Lto“ved the car. He took

I + his jacket and pro-
cceded to go to an apartm¢nt in that cormplex where he parked the car,
He went up to the door and kicked it down, and the last thing which
‘T remember seceing was a man's head litterly exmlode as Vayne Cthled
the clip of his machine gun into the man's head. This happened in
April, 1972. Wayne told me the came thinrs could hapwpen to me and I
believed him. It made me very very sick for a long while., After I
returned the second timé from Jamaca, my bond was revolked for "leav-
ing the country w1tnout permission” and I ended up at the Fulton
County Jail,
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Somegone in Jamacs had sont nmoe 2 5 ol pot via freight along
with a shipment of furniture to wn art gallery where I left things
on consirnment. The gu¢LoP37? g . Wwhich was owned
by Pat and Dick Strickland, not along with furni-
ture was not shipped in ny signed any. shipping vapers
to send i%t, nor any bills furniture. It came as a
total surprise to me that I didn't send it. The
pot was not hidden and it was anothor frare like the heroin in the
mail. I never went to court I 5 pot which wvas sent as some-
one elsec sipgned the vnopers Lo shin L m ronteso Bave It was
sent in ordecr to insure that I receive time out of this e roin in
the mail charge.

Y2 g e

e
<
C
s
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In regards to Dicl anc SJ_* Kland, I In ve often wondered
if Jacl Strickland wasn't 4 to them. aclk Strickland was a
QPWG xd of Waynes from Z1 Pas Texas who owned a chartered plane
service. Jacle Strickland bring pot into the states across
the Mexican border and sell a hell of a lot of pot in the South-
eastern United States. ’ '

] Another friend of Wayn: Ta Burnstein in Fi. Louder -
dale, Florida whe also owns 2 3 plene service and flies pot
back into the United State M nstein wair 1d sometire s sell

ﬁot through Wayne or Hon Wats he in Atlanta.

There was always ”bv"ﬁno"s men'in and out of the offices of
Adam" and Associates Collections Agency by the dozens. Back in
1967 while Bill Arnett was 53211 friends and on good terms with
Jerry Adams, a Mr. Tony deluca from New Yorls would often visit
Mr. Adams in Atlanta. Back then, Bill Arnett and Henry Moog of
Clover Realty owned VWest 11lth Galleries on Peachtrce Road. Tony
deLuca, was about 35 years old, medium height and wore glasses,
sometimes was very interested in art, especially Greek, Roman and
fine puropean art.

" ] :

I remember in particvlar that Tony deluca collected Tine
French furniture, and was a {riend of Mr. Adams. Mr. Adams directed
him to the Jesu_WJTh Galleries. Mr. Adams was also friend of Mr,
Marcello, Mr, WfileiI%¢“end Mery Singleton from New Orleans who woul
come ‘into his offices back then.
- In any event as I had sta ed earlier, the syndicate (in parti-
cular Herman Jackson) informed me that I was to plead guilty to the
charge of importation of heroin even though I am innocent of that
charﬂe as he said that it would discredit my testimony so that I
could never testlfy against them about what I knowe

Tnroughout 21l this time, I have never dono or conducted any
illegal activities myself. I never sold or trafficted in drugs,
“but I gained further knowlcdoe about their activities because they
wished to keen a closc eye on me because my mother and I had gone

to so many branches of the government about them,

*-~ Mr. Ernest D. Brookins was representing me on the importation
of reroin charee and he assured mz that I uould receive probation
if I piead guilty. I plead ruilty and was sentenced to 6 years.
Before I was sentenced I was sent to Ashland Kentuclky for "60 days
observation" and after T returned from the observaulon, I was sen-
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tenced from four to six 5 at Lhe lcr a2l Youtn Center in Ash-
land, Kentucky. My mother was given a one vear probated sentenced.
I spent two years at the I ral wrison in Ashland, Kentucky and 1
was releascd on parole lia -

While at the prison in Ashland, Hentucicy, I attended the Ash-
land Community College and naintaincd a 3.5 and above grade average.
Upon my relecase on March 6, 197, T c¢ntersd Georgla State Univer-
sity and took a part time security job. '

Whilo atuendlng (Do”g a Stave Unilvarsity my parole officer,

Mr, Steve D. Mullis informed my mother that T had been arrested in
New Orleans It couvldn't have becn me as I was working that dor .
In any evenf Mr. Mullis had been ! ¥ from the FFeBolse
deng that Rober Byron VWatison, ic rity Wool[ ]
etc. was arrested in New Orlcans on a chargze. Since 1t Wasn't
me and I could prove it, I didn't receive any trouble from this in-
01dent. The fact remuan, though,~ that someone else was using my
name, knew my birth date and my Social Security number when they
were arrested for drugs in New Orleans,

—
~

i
e

No onie else knows my Social Security number but pecople within
t%e U. S. Government, ana if I hadn't becn able to provs where I was
shpPOSed to have been arrested I wouvld have been placed in jail. Any-
way, I was attending Ceorgia State Unive A"‘ ond I was taking an
QVerload of courses 3ust as I did in Ash ; ucky, meaking 3.5
and above grade average»o

During this time while I was attencding Georgia State Unlvn g3
I hould often times spend the night at a girl fPlCndu, namely Mrse.
Dona Rathcamp (divorcee) 2502 Ashentree Dr. in Decatur, Georgia. On
the night of July 6, 1974 I was at Dona Rathcamp's and I was stuCying
for my mid quarter examlnatlons. ’

\\
«

About 12:00 P.M. I became hungry and proceecded to check the
refrigerator, and found there was nothing in it that I wanted. Dona
was asleep upsbtairs, Gloria, the maid, was asleep downstairs, so I
decided to walk the mere one block to an 211 night food store near
the bridge on I 285. It was 2 very short distance and I could

easily ualk it, and besides 1t felt ‘good to get out into the fresh
air. - ,

While on the way to the food store, a policeman pulle@ up to
the side of the road, jumped out and threw mne up against the patrol

car and searched me. He Dulled out a bag of -from my pocket
vhich I didn't even have gnd took me to the DOAQWb County jail.
was charged with Soliciting a Ride, Public Drunkenness and Viola-

tion of the Controlicd Substance Act (pot). In itself, these minor
| charges were not serious offenses, but they would const19u+e grounds

for the revo“klng of my parole. There was under an ounce ¢f pot in
the bag.

I
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It scems that Donna ;
in the past for drug violatlon 3
narcovics arents. Mr. Tyrus Atkincon,
informed me of Donna Rathcamps previous
not lnow that Donna Rathcamnp had been
past as shse did not tell me, and if
there,

After being arrested ﬁy the Dekald Cou tlee, I was informed
as to why they had played thelr latest dirsy TOLAas *ixo s men
called them) on me. -It seems that thoy w 4 to molke izavle bust
on Donna Rathcamp and whomever associafed with . and V“ej wanted

me to "set hor up for the bust

I
;
!

I could not help the agents set Domna Satheasm up for a bust as

I didn't even lmow she sold drugs or fooled around with them to start
with, though I would have gladly coorerated i T nhod lmovm anything.

N . Tyrus Atkinson was my attorney on the casz :nd he advised me that
°1nce I couldn't set Donna Rathcamp un for a bu: L d t believe she
qold drugs). I should secure some inTormation i e to set some other
eople up for busts to help my cese. I dia ¢ thart

As time paqsed and I heard nothing furih from my case, L pretty
much forgot about it. I learmed 1» ter that I was cupposed ©o have ap-
deared in cournton &ubusL 6, 197k, but since T did not receive a notice

from Dekalb County nor was notif 1ed by my attornev, I never apneared.

knew absolutely no*hi“: of it until Y par ie ' . e Steve
Mullis called me up and told me Vn"*p o Countsy
for my arrest for failure to appear 1 t, but
idn't keep me in jail, neither would

My mother called the Assistant Solicitor vho said I could just
pay wlOO 00 fine if I wished to plead guiltv° T ton my mother and
Mr.  Atkinson that I was not guilty, but my attorn advised me to just
pay“the fine, especially since Mr. Mullis had mde uhe statement that
if Dekalb County didn't put me in jall, neither would the Federal
Government. 1 also felt this best because I uld then just turn in
what information I had to the D.E.A, Whid id when I was sworn in,
finger printed, photographed, etc. as a paicd informant in. their down
town office, - :

-+ In August of 197L Mr. Jerry Prokos called me at home and told me
that he had just arrived in Atlanta from Denver. I* had been a couple
of years since I had seen Mr. Prokos, and I wvas v surprised that
he had my mother!s phone numba as it had HOﬁn w)ile I was in
prison. Mr, Jerry Prokos told me that he 1 . Buddy Cul-
pepper o the Buckhead House of Travel in oAdcr to get my phone num-
ber, As I sit here I can clearly remember that Jerry Prokos never knew
‘that I knew Buddy Culpepper nor that ne Knew e, ‘

I have information:that Creg Culpepper (»uuhv Culpeppa's son)
was ordered killed by Mr. Marcello (Brad Marcello's father) and Mre
Frabbiele in New Orleans. The only way that Jerry Prokos could have
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gotten Buddy Culpepver!s number (in order to locate me) was .
through Brad Marcello whom Jerry Prokos was working with)e - Oriminal-
ly I had knowm Jerry Prokos in Detroit as he was a friend of Terry
Dupree and the Duprec family. The Dupree'!s are well acquainted with
Mr, Valter Eisenberg.

As I said earlier, lr., Sol Eisenberg and I have been acquainted
for some years now as Sol Eisenberg is a big collector of ancient art,
ancient coins and especially classical Greek art. Jerry Prokos at-
‘tended a fow parties at the Fisher mansicn bacl in 1971 and 1972 whitch
were pretty big happenings at one time. ’

! Mr., Jerry Prokos was also incarseratcd with me briefly when he
was arrested for stealing an alrplane, However, he was freed and re-

mained in jall only a very short time,

After Jerry Prokos called me at houe that evening in August, 1
vent to meet him at the. Holiday Inn dovntown, Atlanta. When I met
Jbrry Prokos that evening I did not discuss any busire ss matters as
I wasn'tt conducting any business at that time other than trying to
sell objccts of art for Bill Arnett on a commission basis in order
to raiss -enough noney so that I could start importing my own things
again from overseas,

! I had withdrawn frcm all of my classes at Georgia State Univer-

sity because the harrassment I had received ITrom Dekalb County regard-
ng my acquaintance with Domna Rathcamp wad screwed my grades up. It
'aused me to miss my mid-term exams at school besides getting behind

n my studies.

Jerry Prokos briefly mentioned that he had a friend who would

like to inves®t in opening up an art gallery and tlmt he would like
for me to help him with it., Well, I didn't pay very much attcention
to Mr. Prokos multi-million dollar investor in a business as he
sta¥ted to explain to me that he was running out of money so that he
vouldn!t be zble to stay at his room in the Holidsr Inn any longer,
and he wondered if I had some friends whom he might stay withe.

T called Scott Boyd up who gladly put Jerry Prokos up in his
apartment on W. Paces Ferry Road. Jerry Prokos explgined something
about it being a lot of extra trouble to wire money .to Atlanta when
he wauld only be staying two or three days. Back a2 few years earlier
vhen I knew Mr, Prokos, he was a drug dealer selling many thousands
of bits of blue tabs of purple haze acid which he said his brother
made as his brother had a lab. Needless to say, I never accepted his

offer to sell me LSD as I wasn't a drug dealer.

When Jerry Prokos arrived, I was happier to seec him without

enough money for a hotel room, ‘and not dealing drurs than to be com=-

“miting crimes and come with staclks of hundre@ dollar bills. As ? said
earlier, Scott Boyd put Jerry Prokos up in his apartmcnt as a fgvor
to me. It was while at Scott Bovd's apartmen® that Scott made Jerr
Prokos acquainted with many many veople in the Buckhead and Atlanta

area including Mr, Tommy Rauschenberg. . )

During this first visit that Jerry Prokos m de aft?r I'wag re-
leased from prison, Jerry Prokos kept speaking about this big in-
vestor he had that would like to invest in an art gallery and about
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th him. I told Mr.
didn't have tho
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how he would like for me to go back to Denver
Prokos thnt I did not want to go to Denver as
funds to sparc. I told Jerry Prolkos that if
to invest he could just comz to Atlanta and d
Jerry Prokos asked me 1f T would go fo Denver
unything, Thinking that Jerry Prolios was jus
told him yes.
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iz investor wanted
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1dn't cost nme
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After all, I thought a free trin out Yest during the cummer
would be fun if it didan't cost me anythine. 4 Jerry Prokos then
told me that a private plane would be Ll“vnv in <o
asked him if the plane was stolen or
qnd he said, "no." I thought this
Jderry Prokos made a vnhone call
goe I ]

] The day before I left, Steve Mullis dropred by my mother'!s nors
where I was staying. I culled Jerry rrokos up over at Scott Boyd'ls
and and Jerry Prokos verified the reason that I was malking the trip.
I wasz going there to discuss setting up a business whiech I would be
the buyer for and I was to discuss the sell of jade. I did not take
auw jacde with me as the only jadc I had was in my private collection,
houvn I would have sold my private collection had the imw estor made

serious good offer.
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It wes
to Bill Arnott i for real
up a businocss, - upnly the
In any event, I was suspecious of
vhe bad things which had happened
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! Yick Catri flew one of Brad Marcellols twin ensgine MNaviho into

the zirport here in Atlant Judy Arnett (Bill arneitis wife) drove

JC“fy Prokos and me to the alrport. Well, the airplane was for real

as 1t was worth about $195,000.00. I met Hick Catri at that time

who was piloting the plane. The plane took off and I was on nmy wg to

Denver, : .

trere at the airport
BLQd Marcello

-~

Upon arrival in Denver, Brad Marcello v
1aiting for us to land. VWhen I got out of th
.1ht”oduced himself, and T started to froalou
I still remembered the ola

I spent about a week in Denver, during which time Brad Marcello
figure. Brad Marcello

~introduced himself as a blg time syndicate i
indicated that he would like to open up a business dealing in art

and antioueo. -Brad Marcello said that he was ~oing to use this busi-
ness to legalize the money he was making from s‘a~~*1*r and selling

| drugs. He sald that he ul“eadv ovned a chartered 7]anp service but
that he was making too much money selling and smuggling drugs to
cover 1t with that business anymore.

‘ He said that from what he had heard about me and what vhoto-
+ graphs I had shown him that I could suppl" objects of art sucn as
ancient Greek, Roman, Hittite, Islamic, ancient Chinese, etc. at

a
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such a wrice that the business would make money ac well as cover

the money they were making off of done, thus kcening IRS off of their
baclz. T told iMr, Jerry Prolos and Brad Yarcello that I would sell
them art but that T would have to think about working with them in
a businesss '

Actualily, as far as I was concerncd it would be completely out
of the question to work with them in a business, I only said that
I would think about 1t so as not to enger them after they had gone
to so much expense to bring me th and trecat me to the tovm. I
made it very clear to" both Brad 7 L0 and Jerry Prokos that I

' - hzd asked me nor have

1

anytning to do with any illegal a

+
|
While there in Denver I overheard Nick Catri and Brad Marcello
discussing buying somc kilos of dope from Max Schulmann in New York
who owns a publishing company there in New York. The rest of the
ﬁ}me I was in Denver I svent going sight seeing and night clubing
wgth Jerry Prolkos, Brad lMarcello and iick Catri.
|

Brad Marcello then told me that he was going to New York, and
I| asked him if he was going via Detroit. He said that he also was
going to Detroit., Before he went to New York I asked him to drop
me off in Detroit then, which he agreed to do. Hick Catri, Brad
al - Y ~ L . . ; .
Mprecello. and Jerry Prokos and I landed at the city airport in
Detroitls Facst Side.

I met with a friend of mine and went
while Marcello and his crew took care of
Before Brad Marcello left Detroit I met
upcn he informed me that hets flying

some business. He took off and I remaine
friends.

e
S

N

*" Brad Mercello flew back into Detroit to take care of some busi-
ness, then Left back for Denver. I flew Back to Atlanta. (Before
going to Detroit from Denver, officer and asked
him if it was all right for me to do so, and he sald that it was all
richte.

' Once I was back in Atlanta, I started to receive thresatening
phone calls once again. Whoever it was that wés making these phone .
‘calls would not identify themselves. They would say only that they
were going to kill my mother and myself and burn the house down.,

Well, this upset me considerably. I did not want to put my mother

in any kind of danger or cause her mental state TO deter%ate any
worse because of worry. She already had constant miagrain headaphe§
because of what we had bcen through. Because of these constant head-
‘aches, she confuses and misquotes things which I've said. This causes
misunéerstandings between us. .

Anyvway, these threatening phone calls became more freguent., Av
this point, T decided to spend more time away from home. hen Jerry
Prokos called me I mentioned these calls to him and he said that he
thourht that betueen the re ople he knew and between the pcople that
Brad knew they should be able to {ind out something about them. Be-
‘fore Jerry Prokos cw 1ld report back on this, however, I nad gotten
into more difficulties,
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Ag I said because of these threatening phone calls I was spend-

O
ing more time away from home,

On September 11, 197Lk, I decided to go home after being awvay
for severcl dayse. I was in love with Anne Rnett and we planned to
be mavried. I had been unable to find a job, but she was working at
Richts., I wanted to explain to mother that we uchd only be there
until we were a little more financially secure and I had a job at
which time wo would be married.

My 'mother became very upnsect over the idea of Arnme moving in.
She was alrcady angry because I had been gone Tor several days. I
tried to rcason with her, but we got into an ar~waent. She phoned
the police, not reall71nv uhut they would arrest me and charge me
with ”Crhﬂblnp a Turmoil. The police were very rough to both me
and my mother, giving her a citation also.

ften times veonle in law enforcement are sadists, and Itve
personally seen many examples of this. In particular, while 1 was
sgntenced to 30 days for "Creating a turmoil, I saiwr policemen beat
poor elderly drunks and bums without mercy. They were weak and un-
able to offer any physical resistence to the yvounger and stronger
polxcomeno It seems to give some policemen a feeling of security
nd powei fo abuse people and nisuse what power they “have.

While incarserabted at the city prison, I was often assigned to
vori at the city jall where I was offered many occasions to witness
such police brutality. O0ften times the police would have me mop up
the blood where they had been beating some pcor elderly drunk un-
conscious or would have me help carry the unconscious vietim out to
their cells.

ﬁxnl in it as they may, the police will never be able to offer
me 3u§c1flcat10n for their actions which I per sonally witnessed at
the City juil. Had I not seen these gross injusticcs “vself, I would
never have believed them. Certainly I know that there is a very
serious necd for police in our society, and they do need all the nelp

<

and supwnort which ther can get in order to do their jobs.

I must urge, however, that both prospective police officers as
well as those on duty be given psychological screening to help pre-
vent this sort of tning from occuring again. '

The Cltj Prloon is a work farm, chain gaeng type of institution -
complete to the blue stripes and everything. The” only thing that was
130klﬂg was my ball and chain, On September 11, 197k as I was first
going into this institution from the City Jail, I had occasion to wit-
ness & sisht which greatly upset me further. As I was walking to.the
city prison a colored man jumped {rom the second floor onto the f}rst
floor head first, thus commiting suicide. His head literally split
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of the time that I incarserated at the
my mother had becen tr o me Telcased by pleading
Bdward Brock to change my Jud~e Brock would
no one regarding my rclease with the excers icn of $500,C0
Ds Brookins who is a friend of Judse Broclk's as well
I was released from the city prison.

While at the City prison, I used a pay telephore which is pro=-
vided for the imnmates to use. I called Brad Marcello and Jerry
Prokos from this pay phone at the City prison to see il they might
bé able to help me with this situation. I was terribly upset and
désperate over the situation Iwas in, and I was seeking help from
anyone who might couid give ite

‘ Uoon calling Mr, Marcello and M P trhey both inforred me
e
[

that they had becen 1nvost;gat1ng he ,enlng phone calls as I had
regusested and that "the syndicate wan e t of the way because of
the investigations and werk which Mr, rwald had been
doing against them using information whicn I ha vided.” I told
Mr, Marcello and Mr. Prokos that this w niyv in gords to the

5

asgsassinetion of Dr, Xing and President ¥ : that I had given

Mr, Fensterwald 1nformutlon snd not about cot ll“‘S. I told
Mr. Prokos and Mr. Marcello that I had done en I was Jjust a
child and didn't know any btetter. Mr. Marcel und Jerry Prokos told

me that they kmew this and that they were w ¢ and wanted to help
mee

. They further stated that if I remained in the United States, I
would be either killed or busted (framed) so the only thing which
was left for me to do was to leave the country. I Prokos ancd
Marcello urged me to leave the country and even red to help .pay
for my tripe I could still clearly remember tha in whiech had
hapnened several years earlier and how the four d masked gunamen
had started to take my mother and me down to the basement in order to
kill us and oburn our house down.

Just before I was h“own into the c¢ity »rison I started to re-
ceive more threatening phone calls seying that my mother and -I would
be killed and our houue burned down. I knew that after all of my
terrible experiences with the syndicate that they would and would do
just that and think nothing of it. I have witnesses as-to what Brad
Marcello and Jerry Prokos had s.id to me prior to my leaving for Chile.

\
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I flew to Santiago, Chile on Wovemlter 7, 197L, and later my
pirlfriend, Anne Rhett, followed me trere. I neither wanted nor
desired to go to Chiile, but between Steve D. Mullis, my parole
officer, the threatening phoné calls by uninown parties and Brad
Ma PlelO and Jerry Prokos urging mé to go and telling ne about
what they nad found out reg ardj.nfY these threatening phone calls, so
upset me as to cause me to go to Santiago, Chile.

I am also a friend of Don Carlos Morales wnose uncle is the
number two man in the government of Chile. General Mosalus is in
charge of intelligeﬁce and is thus » rsonally resnonsible for the
deaths of thousands of innocent peonle who were rounded up for beinp
suspected communists. a '
|
!

f #ven though Carlos's uncle is a monster, he never did seem to
be a monster as I had known him for sometime. Carlos nad invited me
to come to Chile to work with him in business. LEven thouzn I va
politically onposed to the policies of the covernment of Chile, I
felt that Carlos' influence would be most helnful. Before leaving
for Chile I told Mr. Prokos and Mr. Marcello about Don Carlos lMora-
les and they said that they knew him and his uncle. This greatly
surprised me and I thought that Mre. Marcello and Mr. Prokos were
l?ingo

‘ In any event Mr. Marcello and Mr. Prokos assured me that they
were nct lying, and Mr. Marcello further stased that Niclk Catri was
fl\Jng o bﬁfbﬁ Haena Columbia shortly. Itve >
which Brad Marcello told me, but I believe
197l Mr. Brad Marcello told me to tell
Brad Marccllc as soon as I arrived in Santia
Carlos Morales spoke to him,

' Carlos Morales later told me that Brad Marcello was buying Q
kilos of cocaine and that he was havin g Nick Catri piclke the Sl kilos
of cpcaine up in Carta Haena Columbia in the nlane alonr with the
materials used to cut the cocaine. Carlos Morales sent an Indian
named Marcos to Tacna, Peru to tell the pecple at the lab there to
‘make the cocaine ready and to deliver it to Carta nzena Columola
where it would be plcked Up.

L asked Carlos Morales now was he going to collect his money
for the cocaine, if he wasn't going to go to Carta Hdaoena to rick the
money up. Carlos lMorales further informed me that his attorney Ivan
Stephen Fisher of Fisher and Creger Law Offices in MNew York would
recelve payment for the cocaine and see to 1t that Carlos orales re-
ceived 1t as his attorney had done many many tim s in the past.

uu

Carlos Morales further informed me that his rnev Ivan Sterhen
Fisher, was a personal friend of Richard Helm, the °”'d%rector of the
C.I.A. and that Ivan Stephen Fisher had workcd with General Morales
and Richard Helm in the overthrow of the ex-President Savador Allende
of Chile.

To further add to my dislike of Ceneral Morales was the fact
that it was apgainst.the law in Chile to cither possess or use cocaine
and that law.is virorously enforced with the excepntion of General
Morales who is a cocaine addict. =verytime I saw the General he was
sticking cocaine up his nose and offering it to me. I SUpnose that
the General was more relaxed with his nephew than wnen he is in
publiec. So as to bs difficult. te locate, Don Carlos Morales resides
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at Portugel 28, Torre L, Apt. LUS, whicih is an aparbtrent buildi
built in the modern Amorican style of the sktvocranper. Torre I
richt across from the President's office. Don Carlos Morales 4
not rent this apartment in his name but gave ithe money to rent
to Markos who has becen arrested for cocaine in Tacnzo Peru. Iarcos
is also a drug addict as is the President of Chile. It's Tunny tho
people the Unitod States Government puts into power overseas, isn't
it?

s
{ii5s
S

I had a promisc of citlizenship from Gener2l Morales.. X had
intended on supporting myself by buying malacite, turouoise and
lapsis in Northern Chile from a mine in the /Andea ountains. 1T
could nurchase stones of top quality for only centvs per svone al-
ready cut and polished. I was going to send thnese stones back to
the states and wholesale them for $3.00 each, and I already had
bdyers arrenged to take the stones just as soon as they arrived in
the United Staves.

There was, however, a problem which arosed during my stay in
Chile which became progressingly serious. I was not receiving any
off my mail or telegrams which was being sent to me by numerous
pqople. ‘Mail and more mail and telegrams were sent to me and I
never received any of them. I was starting to run compleiely out
og money and there L was completely out of moneye

lu, Apte 145
address 1203 no notel bllls
to pave. My mother and ny grandmothicr were I » send me money
in the form of cashier checks and American Zxpress Money orders were
sent to me via air mail and Special Delivery. I never received any
of them., Only one or two letiters were received during our stay in
Santiago from the United States.

All of the banks in Atlanta refused to wire money to Santiago
Chilg. The president of the Banco O'Higgins told me that when ine
American ovmed banks in Cnile were nationalirzed, the telex codes
were destroyed by the previous owners so that money cannot be wired
‘to Cnile from the United Statez. 1 couldnit cet rioney wired to ms
and someone was stealing all of my mail including these whicn con-
tained the Casnier Checks and uxpress Money orders. '

‘There I was without any money even to buy food. All which

Don Carlos Morales could talk about was xilling people and controll-
ing the populace. I was disgusted with that lictle rigatest mur@erer.
and I wouldn't have accepted anything from him anyway at that pointg
as I really wanted nothing further to do with that 1little gangster.
Af it were not for the kindly Arab socialist Muad Habash Ansara,

Anne and I would have starved to death.

o L called my mother and received tickets to return home to the
States. While speaking to my mother, she informea me tnat Mr. Mullis
nad received a letter Irom my parole board stating that ry parole
would not be revolkeu. With pleasure I left Santiago, Chile and
arrived back in Atlanta. o e
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The last time that I : Yorales he was working
with his attorney in uant“ L Serrio Guevara Calderon, (licIver
180, 7th Floor, Office T7l, 5&nu‘ﬁg@5 hi to set up a loan shark-
ing operation there in Santiago.

Upon my return to Atlanta I discovered that whoever had stolen
my Cashicr checks and monewv orders had never cashed them nor made
an attempt to cash them, My mothier only received onc or two of the s
dozens of letters which I had written her in Santiago, Chile, and
personally mailed mysell in the centrsl post oiflce in Santiago.

"] In my oninion, no one would have resson to steal those ‘checks

an@ money orders and never even atqunu to cash them other than the
Federal Government No one would heave reason to intercent my mail

other than the U. S. Federal Governmenu. Recent news revorts have

indicated that this sort of thing has been a common practice of the
U, S. Governre nte .

After my return to Atlanta I felt that the Watergate aflffair
had sufficiently removed criminal elements within the U. S. Govern-
rient so that it would be possible for me to work with them. After
all, I Adid have a lot of knowledge about drug trafficiting and
organized crime. I, therefore, called Mr., XKen Smith and asked him
if he could help me get what information I had to the ricght people
in the U, S. Govermme nt to set up major arrests of big drug dealers
a¢d gangsterse

Mr. Smith telephoned Mr. Durzenski of U, S. Customs, Falls
Church, Virginia, and asied him to make arrangenents for me to meeot
ir. Jack Boldin of the U. S. Treasury Department, Bureau of Customs
with an office located at Riverdale, Georgia (office phone 526-7731 ;
home phone 292-11535).

SMy mother drove me to the Riverdale office where Mr, Boldin
and George Schmeaky ovened up especially for me on Sundays. We
went there several Sunday afternoons and several nights. I gave
Mr. Jack Boldin and Mr. George Schmeaky the same names and infor-
mation I later gave the D.E.A. agents as I spoke to them first.

Since most of the people I knew was either selling drugs or
smuggling drugs or both, Mr. Boldin introduced me to liike Dorsett
of the D.B.A. and a Mexican agent who accompied him whom he called
Taco. Mr. Mike Dorsett and "Taco! took me to theilr downtown office
on Houston Street from Mr. Boldin's office as they wanted to eriploy
me as a '"specilal employee" or paid informant. I would be needed to
work in an undercover compacity as well as pa531nv on information
which I =ecured,

I was puotographed, finger ovrinted and sworn in as a special
employee or paid informant there at the D.Z.A. office on Houston
Street so there.is probably still a record there of this if the
Federal gangsters (as I refer to them) haven't destroyed the
.records. ‘ :
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The names I gave the D.E.A, agents and Jack Boldin, George
Schmealky were: (1) Brad Marcello in Denver Colorado . (2) Jerry
Prokos (3) Mr. Marcello in New Orleans and I, Fabbiele (ii) Hick
Catri in Denver who works with Brad Marcello (5) Wally Eis enberg

.and Herman and Bill Jacksen and Mr. Frank VWeber who owns the Trident
Nite Club in Los Angeles and many many more cangsters and drug deal-
ers - including Mr., Tommy Rauschcnourb of Atlunta. '

I rode with Mike Dorsett and other D.Z.A, acenits for about two *
weeks at nicht introducing them to various druc deale rs and arrang-
ing for them to rake buys from these dealzrs. I then arranced to
make a Very large purchase ol cocaine from Jerry Prokos and Bre
Marcello which would nave amounted to a hurh bust for the D.BeAs
agents. I had contacted Brad Marcello over the telephone and he had
agreed to sell a large quantity of cocaine plus some heroin (a pound
of neroin).

| At this time, the D.E.A. agents all of a sudd.n tell me that I
can no longer work with them in an undercover compacity (setting up
buyers) as it was against the rules of my parole. They stated tney
nad spoken with my parole officer Mr. Mualllis regarding the subject.
They said that I could still work as a specid ernloyee of the Dosi.As
but not in an undercover compacity. Tney said that I was to gatler
information for them and pass it back on to them. I told.them that
IfWOuld do this and went about doing just that until I was framed by
JTrry Prokos through the DeE.A,

I was very upset and annoyed that I woulid
to work in an under cover compaciiy because unles
set up drug deals for the government, it would be aL;osu
for me to set up a bust. So I again called Mr. Smith and asked ifl
he could get me special permission to work with the Drug Enforcement
‘Administraticn (D E.A.) in an under cover compacity in view of the
succgss and progress I was meking. Mr. Smith was 90% sure that he
coul

R I td ked with Mike Dorsett many times by phone after this as I
was out gathering information which I was passing on to him.  He told
me to kKeep in touch with the drug dealers but not to go to their homes
or places where there was drugs and report baclt to him all that Iwas
able to learn, I was doing just that and st:ll awalting permission to
work in an undercover compacity when the agents framed me, arrested
me and threw me in jail where I remain to this day

After I was told that I could no longer work in an undercover
‘COmpa01ty (setting up buys for the govornmeuv) I called Brad Marcello
over the phone and informed him that the deal I had arranged to pur-
chase drugs from him was off as my buyer had backed out of the deal,
I was instructed by Mike Dorsett of the D.E.A. to do this. 1 went
around telling all the drurs dealers I had arranced for the pgovern-
ment to purchasc drugs from that the deals were ofl as my buybr had
backed down or wouldn't be able to come to Atlanta and various other
chuses.

I was still confident that the D.E. A. could make arrangements
for me to work in an undercover compaclty in view of the buys I had
arranged for them to make,
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erployee' of the DeEoAs T docﬁqed
recucst for me to rgather in-

I remaincd in contact with hin

me from Los Anceles, California

up that art gallery which he and

visited them out in Denver during
the art and antigues Ior them.

Since I was stlll a
te go along with Mike Dorse
formation and pass it on to
by phone. Then Jerry Prokos
and informed me that he was s
Brad Marcello had tolda me of
the swmmer and he wantecd me to
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I told Jerry Prokos that Arnett regard-
ing this and see how many *thin Ne I asked
Jerry Prokos to call me back _reoa to doe
Ticalled Bill Arnett in arder to s ees how mm ings he could get
up for me to sell at wholesale pri to J for their busi-

ness on the West Coast.

|

| I got a 1list of some of the fire st museum cuality pk ces for
Jerry Frokos as Iwas going to tell hlﬂ about them when he called
back. I also went to see Mr. Steve Mullis, my parole officer, and
told him that Mr. Prokos was a big drug aealer but that he wanted
to make a very sizable purchase from me of a“cLent art and antiques
as he was going to open up» a busire ss on the West Coast. I Turther’
told Mr. Mullis that I already had it arraenged with Bill Arnett for
him to supply me the pi ces I needed to sell to Mr. Prokos and that
I|would be making a commission of £ of the sale.

:j C? =

poe

| I wanted Mr. Mullis! advice on meking this transacticn as !Mr.
Prokos was a najor narcotics dealer. After all, !Mr. Mullis was ny
parole oflicer and I éidn't want to & anything whatsocver which w as
arainst the Jaw or that wasn't in the spirit ol tnhe law. Mr. iMullis
felt that it would be all right for me to make the transaction and
sell Mr, Prokos objects of art and anthueo just so long as I didn't
become involved in any of Mr. Prokos! illesal bus ness. Mr. Mullis
also suggested that I pass whatever information 1if learned aboutv any
illegal transactions Mr. Prokos were making or was involved in to

the De.rmele

When Prokos called me back I told him what pieces I could sell
him and sugcested that he come to Atlanta il he was iﬁternsted. He
said that he was. I made it very clear to Mr, Prokos tla t I was nct
going to allow him to involve me in any illegal activities as the
buyer (the D.E.A.) which I had for his cocaine had I cked dovm on the
deal. As far as I knew all which M»r, Prokos was coming to‘Atlanta
for was to purcuase antigues for a store which he was opening.

Once Jerry Prokos arrived in Atlanta, I met him at the Rerency
vhere he was staving. Upon meeting him there, he told me thg? he want-
ed to buy two pounds of cocaine as he md %ola out. I told him that
I wouldn't help him there as I wanted absolutely nothing to do with
drug dealings or any illegal activities. I asked HMr. Prokos if he
were drunk or sometning as "I know that you know pcople all over the
country you can buy drugs from. In fact, I know that you know peopls
richt here in Atlanta as Scott Boyd and I nave 1nuhoduced you to
numerous drug dealers during your cerlier trips here."

A

\.
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"I know for a fact that
introducod you to Lhim on your I
of prison. I alsc know for a Taet that Brad mows Chris Kamctches
who 1s the bigrest dealer of narcotics other assorted rackots
in the Southecast as well as Jerry :

Jerry Prolkos told mz that he r2 cded the dope very badly as he
was completely sold out and his cugctomers were ~iving him a hard

time. I found this hard to beliceve as Jerm Prokos had becen selling®
cocaine from the shipment of Sl kilox which Niclt Catri had just re-
cently flown back from Carta Hoena, Columbia. Necdless to say, 5l

o
kilos 18 a lot of cocaine and I was very suspecious of Mr. Prokos.

] Jerry Prokos told me that he was going to go ahead and get th
dope from peovle he knew here in Atlanta nnd leave me out of the deal
since I didn't want anv involvement. 1 cold Mr. Prokos that since he
was going to be conducting a dope deal that evening and since I didn't
want to be involved in it at all, I was going to call Miss Jon Frab-
biele, a girl friend, ‘and go to Aunt Charliel!s in Buckhead for the
evening. :

meet her. Before I left Jer Prokos I told him ¢ when he finish-
ed his business, he could meet me at Aunt Charlie just so long as
hel didn't bring any pounds of cocaine with nim as would be with Jon
Friapbiele for awhiles

I called Jon Frabbiele and went to Aunt Chmrles in Buckhs ad to
ry tha
t 1

8
I

I had originally met Jerry Prolos in Room 1010 at the Hyatt
Regency, but I had insisted on going downstairs with him to the res-
tursnt as I felt much better meeting with him in a public place. r
lelft Jerry Prokos for him to take care of his business (buying cocaine)
and I went to meet Jon Frabbiele.

. ¥hen I arrived at Aunt Charlie's in Buckhead, Jon Frabbiele was
there walting for me.sitting at a table in the rear of Aunt Charliec's.
Scott Bovd was also at Aunt Cmrlie's with his girlfriend, Barbi Kap-
lan. ' Scott Boya's brother, Chris Boyd is the bar tender at Aunc
Charliets. ' : ’ T

- I told Scott Boyd that Jerry Prokos was back in town, and Scott
said that he would like to see Jerry Prokos before ne left town. &
told Scott that there was a possibility that Jerry Prokos m}ghc'drop
by there that evening after he finished with some business he was
doing in Atlanta. ‘

Tommy Rauschenberg

£ly as I Was supposse
had known Tommy

- About an hour or an hour and a half 1= ter,
came into Aunt Cm rlie's and I spoke to hinm bri
‘to gather information for the D.x.A., and ol so
Rauchenberg for sometime through Scott Boyd.

e
I
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I was careful not to become involved in anyinhi ng,dlth Tommy
Rauschenberg as ne had been one of the Dcool whom I h arrangec
for the D.E.A. to purchase drugs from before Mikoe Dor t nad fold
me that I could no longer worl “in on undercover COm?q01ba,'thuS nalc~
ing 1t impossible for the deal to go throush with Tommy Rauschenberg.

Because of this, I felt that it was hirshly possible for Tormy
Rauschenberg to te arrested in the near future sc I didn't associath
very much with him. As I was saying, after Tormy Rauschenberz ca
intc Aunt Charlie's I spoke to him br 1ef1: as he came to the table
\mere Jon Frabbiele, Jimmy Boyd, Scot o;d’ O“OEnC*, Scott Boyd
and Jimmy Boyd's flrl f'riend were Slut’ng in the corner. lNothing
was mentioned at this time about any drug deal,

1
} About a 1alf an hour later, Jerry Prokos and a colored man,

whom L later learned was Speccizl Agent Jerry Cnarman, came into Aunt
Charlie's. I got up from my seat as did Scott BOJd and Tormy Raus-
chenberg. ‘Jerry Prokos introduced tu. colored man who wag wWith him
ohly as "Jerry'". After the introductions were over and evervong had
greeted Jerry Prokos, Jerry Prokos took Tommy Rauecnenoe“g by the arm
and whlsncrca something into his ear which I could not hear as Jerry
Prokoc had taken Tommy Rauschenberg off to the side.

| After Jerry Prokos whispered something -into Torrmy Rauschenbergls
car, Tommy went to the pay telephone and callicd someone. Vnlle Tommy
Rauschenberg was on the telephone, Mr. Jerry Prolzos and the colored
men "Jerry" went to our table, where Jimmy Boyd and his girl friend,
Scott Boyd and Jon Frabbiele and mysell »e seated. Ve re-arranged
the tables so that Jer»y Prokos and his friend could also be seated.
Jerry Prokos and nis friend sat down and ordered drinks.

i
v
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When Tormy Rauschenberg was finished with his phone call, he
came back to the table where we were seated and motioned for dJerry
Prokos and his friend to go out with him which they did. I saw
neither Jerry Prokos, Special Agent Jerry Ckﬁo“ad, Scott Boyd or
Tommy Rauschenberg for at lsast 30 minutes after they leit as they
did not go back inside Aunt Charliets. :

I continued to sit with Jon Frabbiele, Jimmy Boyd and his girl
friend after the others had left for about a half an hour. After this
time, Jon Frabbiele and I went to her car so tmt we could 'ave some
privacy. After awhile, Jon and I became thirstvy so I went to go back
into Aunt Charlie's to nurchase drinks. On my wgy bvack inside, Jerry
Prokos stuck his head from inside a truck (van; and called me over to
ite. ‘

When I went over to the van Jerry Prokos asked me to go into
Ant Charlie's for him and purchase four drinks for them. Since I was
going for drinks anyway, I gladly got the other four drinks lor Jerry.
o .
. t]

P
1
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I went back outside and gave Jerry Prokos the Tour drinks end
then went back to the car with Jon & iele with our two drinks.
More time passes and when I was rcacdy to ~o back home and go to
sleep right before 1 left I saw that cveryone but Jerry Prokos had
“lelt Aunt Charlie's. Jerry Prokos told me that he warld have to wait
until he was {inished with buying the coczaine before he could pur-
chase any antigues as he didn't know how mucn rmoney he would have

left.

- Again I cmphasized the fact that I wa absolutely nothing to
o with the drug dealings or any illecal activitic AT'ter speakirg
with Jerry Prokos I left Aunt Chmrlietls went nome to my mother's
home to go to sleep. Before I left Aunt Chmrliel's, Jerry Prokos told
me that he'll be through with his busire ss by tomorrow night, so tnat
he would know how muci money he would have left to spend on art and
antiques by then. iHe urged mc to meet him at Aunt Charlie's the
following night with photographs and materials. . ’

The second night that Jerry Prokos was in towm I went to Aunt
Charlie's with my photographs of J de sculptures. When I arrived the
second nicht neither Jerry Prokos or Special Acent Jderry Chapmen were
there. Scott Boyd, Tormy Rauschenberg, Jimmy Boyd and his girl friend,
Jan Beechcamp and Anne Rhett had arrived. I was talking with Jimmy
Boyd and his girl friend when Jderry Prokos came in witnh Special Agent

Jérry Cnapmane.

' When Jerry Prokos first walked in I =zsked him if he had finish-
ed his business yet, a2nd he said that he hadn't. I told him that when
he was through with nigbusinass for him to get with me which he as-
sured me tat he would. I sat with him and Special Agent Jerry Cnhap-
man for a few moments and showed them photographs of the ancient

Chinese jade sculptures.

- & Tommy Rauschenber g was on the phone at this time and when he
got off the telephone at this time and when he got off the phone, he
whispered something into the ear of Jerry Prokos and then Jerry
Prokos was wnispering to Special Agent Jerry Chapman and then Special
Agent Jerry Cnapman got up and left with Tommy Rauschenberg and Scott
‘Boyd. - : : :

sitting with
a table with
Jerry Proxos. Ue were not discussing drugs.or anything of the sort.
1"was discussing ancient Chinese jade sculptures and old times; and
wh..t mueual friends were doinge ’

e The rest ol the evening until I was arrcests was
Jimmy. Boyd, Jimmy Boyd's girl friend and Anne T

Pederal De.E.A. arents stormed into Aunt
Ctnrlie's Jimmy Bovd ot up to use the rest room and his girl friend
went to get more drinks or something, leaving just Anne Rhett; my--

" self and Jerry Prokos there. At this time, Jerry Prokos attempted
to rive me a large amount of money in advance as a_down payment for
the »urchase of ancient Chincse jade sculptures. He also attermted
to purchase a black jade and 1LK gold bracelet, an antioue green
jade Ching Dynasty jade amulet and 18K gold chain for-morc than what

they were worth, \

.

Just moments before
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T didn't accept this money from ¥Mr. Prolos as I had only ;hDvO“‘
felt that Ifr. Prokos

graphs ol jade sculptures with me and becausc I "o-to
behavior wac of a hlfd;y suspecious naturc. Lherc vere peonle tng;o
that nicht who would be willing to testify to this. I now know tpat
Mr. Prokos was attempting to give me marked one hundred dollar notes
which would have linked me to that cocains deal,

At the time of my arrest in Aunt hﬁ“lvc Tered absolutely
ne resistence Lo the agents of the D.R.A., but ye! with @nacyiLg un-
on my hands I was beatened by the D.X,A. azent: "‘;"; i *ront of the
front window of Aunt Charlic's so that all i :
Charlie's could see. There were many people thes hat 1£§n who
will gladly testify to this, I'm sure. Yet, this i tne’full

extent of my abuse.

A ey A
AUTIS

ﬁ Upon entering Aunt Charlie's tnese same Eeda*aljD.EgA: ggentﬁ
cursed me and called me a fagrot; loudly stating such slanderous
sults as ”Byron, Tou goddamn Tfagecot! So you want to go back to
ahd suck some more dicks and take it in the ass.” I was also phy
tailly struck inside the establishment of Aunt Cnarlic!s by those
fine renresentatives of the Federal Covernment Murthermore, Agent
Bennie Swint, Jr. made the remark very lOLdij so thet all could
"Come on you goddamn faggot, move it! You'lrc going back to prison
té suck some big dicks,’

| .
| Certainly this is
struck numerous times in
I have no unnatural sex drives.
$70.00, I can prove the manner
was nry Sccial Security check which I
speat. I can produce people who were
that I had the money Jjust moments prior to nmy
the receivt still where I had only $1.85 when
County Jail immediately after my arrest.
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winich I had
the fact
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I shall not fail to mention that upon m 4 ‘ at the DeZa A,
‘headguarters in Atlanta, where I was taken 3 > after I was picked
up at Aunt Charlie's, agent Bennie gwint, ; Iz me to an olffice to
further search me and "talk to me.' cent Bennie Swint, Jr. and
I were alone in that office, Bennie Shlnb said to me "Fow why don't
you call Brad Marcello up ana ask him to sell vou a pound of heroin.
I bet you he won't do it now.'

o
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black jade

r cash 12/5/
ar silver
There T bought
1750 A D.)

Also, at this time agent Bennie Swint,
and 1LK gold bracelet from my arm which
7L and for which I still [ ve my receipst
malacite ring which I also still have ny
them. I also had in my possession one Cnlen
vinite jaae amulet of a lock which was buricd to lock
their spiraits to the earth so that they wouldn me ghost. These
items were never returned to me nor was I given a receipt for them by
agent Bennie Swint. There are people who wia e there at ﬁuwt Charlie's
that nignt who would testify that I was wearing. both the malacite ring,
black jade and 14K gold bracelet and that I nad the Cnlcn Lunf jade
"Jock at the time of . my arrest. I didn't have any of these arulcleo
wnen I arrived at the Fulton County Jail so I have no receipt for them
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from the D.if.A. as I wasnit alve Lt is apparent that when
officer Bennie Swint, Jv. “talk , and searched me privately
in an office of the Dgnsi, » .atole bhacse articles from me.  The
D.geAs now deny having thes 4

At the Preliminary Neoarins Judge Joel Peldmen dropped the
charges against me becouse of a nohe he mad received Trom the D. s Al
stating that I had beoen . C“kinf with bnGJ p:oV1Q1ni informotion on
drug tralfficiting., Harold A, Gold of rnd Gold (Suite 1710, '
Rnodes-Haverty Bldg., 13! Peachtree St., "fua) represented me at
the Preliminary Hearing. ’

L was indicted by the Te 21 Grao Jury on the cnar~c of con-
spiring to distribute si e cocaine on March 6th. I waﬁ
charged with conspiracy t — distribute 10 ounces of
at the Prelim:nary Hearing ni the chorpges were dropped.

Pbpened to the four miss of cocaine?

The original charges apgainst us was conspiracy to sell and dis-
tribute 10 ounces of cocaine and by the time the charges reached the
Grand Jury, it's only 6 ounces. Now here is a surprise, while Tommy
Rauschonbbrg was in jail with me, he told me that he had sold Specid
AWent Jerry Chapman 2 1lbs of cocaine that night and Scott Boyd agreed
with Tommy Ruusuhonoo_y ¢ to this Tact - that it was 2 1bs of cocaline
that Tommy Rauschenbers sold - not 6 ounces 'as the charres stand now and
not 10 ounces as the charges were at the Preliminery Hearirg,

‘ Wnat happened to f the cocaine whicl > acents uelzea,
Tommy Rauschenberg has sentenced to seven 3 ederul prison
with no parcle, so he w Drobaoly be willing : 7 as to the
amount of cocaine wnicu he sold to Special Agent J Chavman the

night of his wrrest. -

i Mr. Harold A. Gold who represecnted me at the Prcliminary Hcar¢ng
was JAn attorney for the Public Defenders office Williem Scott Boyvd
was in the Fulton County Jail with me and wa i ,-ing with me the
.possibility of having Harold Gold revresent him 1 Jimmy
‘Boyd, Scott Boyd's brother told my mother over ii -that
they were going to pay Mr. Gold to represent ' Boyd. Shortly
after this conversation occured, Mr. Gold dropo ny case’completely,

While in jail Scoitt Boyd wrote a letter to ¥Mr. Benard Fenst® r-
wald stating that I had absolutely nothlnb to do with the sale or
distribution of the cocaine for whlch I had becn charged. Scott Boyd
also indicated in his letter to Mr. Fensterwald thmt I was beilrg
framed by Jerry Prokos, as I had abSOlUuOLy nothing to do with th t

dope deal.

Later, I was told that Mr, Gold took Scott Boyd before a closgd
nd Jury on March 6, 1975 where Scott Boyd

session of the Federal Gra:

estified that I set the whole cocaine deal up. I was told that Scot?t
Boyd did this because lMr. Gold had promisec him that he would receive
a lirght sentence by so doing. My trial is set for April 1, 1975,
1000 A.M. in the 01d Post Offjice Bldg., Room 318, Judge Jermes Ce
<ill, later changed to JUdéG Bdenfeldy
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